
Romssa	  Sámi	  Searvi/Tromsø	  sameforening	  	  

jahkečoahkkin/årsmøte	  2015	  

Avholdt:	  torsdag	  12.3.2015,	  kl.	  18.00,	  Globus	  kafe,	  Storgata	  
Tilstede:	  Sauli	  Guttorm,	  Lene	  Antonsen,	  Piera	  Heaika	  Muotka,	  Ellen	  Marie	  
Jensen,	  Lene	  Rødmyr,	  Hans	  Tømmervik,	  Hilde	  Pedersen,	  Vidar	  Andersen,	  Raimo	  
Valle,	  Lasse	  Kvernmo,	  Inger	  Anne	  Guttorm	  og	  Elin	  Marakatt	  for	  NRK	  Sápmi 

Saksliste:	   

1. Godkjenning av innkalling  
2. Årsmelding 2014  
3. Regnskap 2014 og revisjonsberetning  
4. Vedtektsendring 
5. Virksomhetsplan og budsjett for 2015  
6. Innkomne forslag 
7. Valg 

Sak 1: Godkjenning av innkalling  

Vedtak:	  Innkallinga	  til	  årsmøtet	  ble	  enstemmig	  godkjent.	  
Sauli	  Guttorm	  ble	  valgt	  til	  møteleder.	  Lene	  Antonsen	  ble	  valgt	  som	  referent.	  Raimo	  
Valle	  og Hilde Pedersen ble valgt som protokollunderskrivere.  

Sak 2: Årsmelding 2014  

Styret ved Sylvia Sollien la fram styrets innstilling til årsmeldinga. En del skrivefeil 
blei retta. 

Forslag til endringer:  

1) Under punktet om Samisk uke 2015 skal omtalen av Vidars arrangement på 
Tromsø Museum under samisk uke strykes siden det var i privat regi. 

2) Tillegg til punktet om representasjon: 

Piera Heaika Muotka og Sandra Márjá West er representanter på Sametinget fra 
Gáisi valgkrets. 

3) Piera Heaika skal legge ved en liste over hvilke saker han og Sandra har tatt opp på 
Sametinget. 

Vedtak: Årsmeldinga med endringer ble enstemmig vedtatt.  

Raimo tok ordet og foreslo en uttalelse fra årsmøtet. Det blei diskusjon om dette, og 
disse hadde ordet: Piera Heaika, Lene R, Lasse, Ellen, Sauli, Lene A. 

 



Sak 3: Regnskap 2014 og revisjonsberetning  

Sauli la fram regnskap og revisjonsberetning. 

Vedtak: Regnskap og revisjonsberetning ble enstemmig vedtatt slik de foreligger. 

Sak 4: Forslag til vedtekstendring. 

Styret	  la	  fram	  forslag	  til	  vedtektsendring:	  

Nåværende	  formulering:	  
§	  15.	  Styrets	  oppgaver	  er	  å	  lede	  foreningen	  mellom	  årsmøtene.	  Styret	  har	  ansvar	  

for	  å	  lede	  foreningen	  innenfor	  rammene	  av	  vedtektene	  og	  årsmøtevedtak.	  
Styret	  ivaretar	  foreningens	  økonomiske	  interesser."	  

	  
Forslag	  til	  ny	  formulering:	  
§	  15.	  Styrets	  oppgaver	  er	  å	  lede	  foreningen	  mellom	  årsmøtene.	  Styret	  har	  ansvar	  

for	  å	  lede	  foreningen	  innenfor	  rammene	  av	  vedtektene	  og	  årsmøtevedtak.	  
Styret	  ivaretar	  foreningens	  økonomiske	  interesser.	  Leder	  og	  kasserer	  hver	  for	  
seg	  tildeles	  signaturrett."	  

	  
Forslag	  fra	  Hilde	  :	  
Styrets	  oppgaver	  er	  å	  lede	  foreningen	  mellom	  årsmøtene.	  Styret	  har	  ansvar	  for	  å	  

lede	  foreningen	  innenfor	  rammene	  av	  vedtektene	  og	  årsmøtevedtak.	  Styret	  
ivaretar	  foreningens	  økonomiske	  interesser.	  Leder	  og	  et	  styremedlem	  i	  
fellesskap	  tildeles	  signaturrett."	  

	  
Styret	  trekte	  sitt	  forslag.	  Det	  ble	  stemt	  over	  Hildes	  forslag.	  

Vedtak: Hildes forslag til vedtektsendring ble enstemmig vedtatt. 

Sak 5: Virksomhetsplan og budsjett for 2015  

Sauli la fram styrets forslag til virksomhetsplan. Det kom følgende forslag til 
endringer: 

1) Under medlemsmøter: Styret vil arrangere medlemsmøter i forhold til aktuelle 
saker, gjerne ett på våren og ett på høsten.  endres til Styret vil arrangere 
medlemsmøter om aktuelle saker, gjerne ett på våren og ett på høsten. 

2)	  Under	  "Samisk	  Hus"	  endres	  
...	  lokaler	  for	  å	  arrangere	  events/konserter/etc.).	  endres	  til	  ...	  lokaler	  til	  konserter	  
og	  andre	  arrangementer).	  

Sauli	  la	  fram	  budsjett	  for	  2015.	  Lene	  A	  la	  fram	  forslag	  til	  endring:	  Å	  sette	  av	  10	  
000	  kr	  til	  jubileumsbok.	  Sammenlagt	  med	  summen	  som	  blei	  avsatt	  på	  årsmøtet	  i	  
2014	  utgjør	  dette	  20000.	  



Vedtak: Virksomhetsplanen og budsjett med forslag til endringer ble enstemmig 
vedtatt. 

Sak 6: Innkomne saker 

Det er ikke kommet noen saker til styret før møtet.  

Men årsmøtet diskuterte og vedtok en årsmøteuttalelse: Fair valgkamp og positiv 
samisk utvikling i Tromsø. 

Vedtak: Uttalelsen ble enstemmig vedtatt. 

Sak 7: Valg  

I	  valgkomiteen	  var	  Lene	  Antonsen,	  Janne	  Murberg	  og	  Máret	  H.	  Stueng.	  
Lene	  Antonsen	  la	  fram	  valgkomiteens	  innstilling	  til	  valg:	  
	  
Styret:	  
Leder	   	   Sauli	  Guttorm	  –	  gjenvalg	  
medlem	   Piera	  Heaika	  Muotka	  –	  gjenvalg	  	  	  	  
medlem	   Vidar	  Andersen	  –	  gjenvalg	  
medlem	   Lene	  Rødmyr	  –	  gjenvalg	  
medlem	   Hilde	  Pedersen	  –	  ny	  	  
1.	  vara	  	  	   John-‐Egil	  Svinsås	  J.	  –	  ny	  
2.	  vara	  	  	   Camilla	  Brattland	  –	  ny	  
3.	  vara	  	  	   Sylvia	  Sollien	  –	  gjenvalg	  	  	  
	  
Kulturutvalg:	  
Sylvia	  Sollien,	  Máret	  Hildur	  Stueng,	  Karl	  Edvard	  Urheim,	  Tina	  Øwre	  
	  
Revisorer:	  	  
Hans	  Tømmervik	  –	  gjenvalg	  	  	  Paul	  Danielsen	  –	  gjenvalg	  	  	  	  
	  
Valgkomite:	  
Lene	  Antonsen	  leder	  –	  gjenvalg	  	  Janne	  Murberg	  –	  gjenvalg	  	  	  	  	  Lisa	  Pedersen	  –	  ny	  
	  
Vedtak:	  Valgkomiteens	  forslag	  blei	  enstemmig	  vedtatt.	  Styret	  oppnevner	  
representanter	  til	  tillitsvalgtkonferansen	  og	  bør	  prioritere	  styremedlemmer.	  
	  
-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐	  
	  
Møtet	  blei	  avsluttet	  kl	  20.45.	  
	  
Referent:	  	  Lene	  Antonsen	  
	  
Protokollunderskrivere:	  
	  
	  
Raimo	  Valle	  	  	   	   	   	   	   Hilde	  Pedersen	  


